

Referat fra Bestyrelsesmøde Skanderborg Golfklub onsdag den 27.08.2025. kl. 17.00 – 19.30

Tilstede: Stig Ingeman Jensen; Knud Bonde; Michael Viskum, Erik Ericon Andersen; Bjarne Alstrup; Lisbeth Søby, Ulla Henriksen og Diana Steffensen.

Ikke tilstede: Michael Simonsen

Ad.1. Orientering fra kontoret, bl.a. medlemsoversigt ved Stig og nye medlemmer. Driving range har udfordringer med at sikre bolde til om aftenen. Dette fordrer en anderledes løsning.

Ad.2. Regnskab 2. kvartal. Michael fremlægger resultatet vedrørende regnskabet 2025 og det ser fornuftigt ud. Gennemgang af diverse udgifter og indtægter i forhold til sidste år. Grundlæggende ser det godt ud og der forventes et pænt resultat.

Ad.4. Juniorudvalg/unge i klubben. Oplæg Kristian og supplement fra Stig.

Der har været en kontakt fra Vejen som også oplever en stigning på de unge 18-28 år. De sociale medier boomer med golf. SG oplever ikke udfordringer med de unge. Kristians erfaring som PRO giver basis for at understøtte og etablere en kodeks for god opførsel. SG kan ikke se en effekt af de unges lavere kontingentsatser, som bestyrelsen besluttede at ændre fra 2025.

SG oplever et problem, da tovholderne for juniorudvalget er for få og de mangler 4- 5 frivillige, der vil. Drøftelse af muligheder. Kristian og Diana vil være ansvarlige for at få indkaldt til et møde med interesserede frivillige. De planlægger og indkalder til et møde snarest.

Ad.3. Opstartsforløb, oplæg ved Ulla, Lisbeth og Diana med efterfølgende drøftelse og forslag til fremtidig opstartsforløb. Det er en procesplan, udfordringerne er mange, og der er allerede udvalg, der tager sig af dele af det. Hvordan skal et begynderforløb være?

Lisbet præsenterer de forskellige steps, som udvalget foreslår, at medlemmerne skal igennem. Bestyrelsen godkender planen og på det kommende bestyrelsesmøde vil den mere nuancerede plan præsenteres ved udvalget. Bestyrelsen vil derefter invitere diverse udvalg ind til kvalificeringen af forløbet for klubbens nye medlemmer.

Sekretæren sender foto af papirplancherne til bestyrelsen.

Ad.5. Adfærdskodeks verificeres ved bestyrelsen, udvalg kigger på det frem til næste bestyrelsesmøde.

Ad.6. Knud har en anmodning med fra fondsudvalget, som gerne vil hyre en konsulent Viggo Rasmussen til at inspirere og etablere fundraising for SG. Bestyrelsen godkender anmodningen og Erik deltager fra bestyrelsen i det kommende møde med konsulenten.

Ad. 7. Udsættes til kommende møde. Diana redigerer udkastet til kommende møde, da der er flere af indsatserne, der er færdige og igangsat.

Ad.8. Diana informerer om proceduren vedr. trafikdæmning omkring SG. Der foreslås en 40 kilometer fartbegrænsning fra Drivingrange og forbi hul 14.

Ad. 9. Opdatering fra udvalg.

- Smuksakkerne vil revidere træning næste år til mere nuanceret undervisning
- Juniorudvalget træning skal ændres til fra tirsdag til torsdag
- RU udvalg arbejder med de sidste planlagte indsatser
- Fondsudvalget har møde med konsulent og udvalget den 2.9 kl. 17.00, Erik deltager som næstformand
- Turneringsudvalg, der har ikke været møde. Der har været en henvendelse omkring mulighederne for at anvende flere funktioner i GLFR App'en, udsættes til oktober.
- Eliteudvalget har været på hvervning
- Klub 37 + har travlt, da der er mange nye medlemmer
- Sponsor sponsormatch på fredag med 76 deltagere
- Husudvalget er kommet godt omkring udearealer og klubhuset; stor ros fra CM.
- Baneudvalget, har været sammen med regeludvalget på banen for at optimere den. Bunkeren på venstre på hul 11 bliver nedlagt. På hul 3 foreslås et spejl eller et webcam for at sikre sikkerheden.

Ad.10. Næste møder 17.09 og den 15. 10

Ad. 11. Bestyrelsen vil gerne være tilgængelig og dennes mailadresser vil fremover være tilgængelige. Emnet skal dagsordensættes til kommende møde.

Referent Diana Steffensen